
Styremøte 04.10.2018

Tilstede : Terese, Stine Marie,Annfrid , Christine, Marita og  Annfrid B

Saksliste 
Godkjenning av forrige referater 

– Godkjent

Pågående saker
– Eposter : Beate svarer på de
– Dyr for alle messen – Tom -Erik blir kontaktpeson fra Pr- og aktivitetgruppa.
– GDPR – Terese lager et infoskriv til våre medlemmer.
– Gamle/frosne oppdrett – Terese oppdaterer og Beate ordner på hjemmesiden. 
– Godkjente pet-oppdrett som vil ha det overført til rene raseoppdrett - 

 de som ønsker det må ta oppdretterprøven og i tillegg signere på de etiske retningslinjer fra NMK.

Nordisk
– Gjennomgang av referat etter nordisk , regnskap og forbedringer til neste nordisk.
– Promotering av nordisk tidligere for å få flere påmeldinger, flere mannskap til opp/nedrigging. 

Nordisk arbeidsgruppe tar et møte i oktober og evaluerer utstillingen.  

Økonomi 
– Vi må ha flere utstillinger som gir inntekt til klubben. Målet er pluss på utstillinger. 
– Markedsføring av utstillinger bør økes, for større sjangse for flere påmeldinger. 
– Stands på dyrebutikker er viktig for rekruttering for miljøet.
– Forslag om innføring av 2 typer medlemsskap – 1 for digitalt medlemsskap og 1 for fysisk 

medlemsblad, legges ut på høring for medlemmer, før det evt tas opp som sak på årsmøtet..
 Annfrid K. ser videre på dette.

Petutstilling budsjett
– Marita leverer budsjett senere. 

Juleutstilling budsjett
– Fremlagt og godkjent.

Eventuelt
– Administrering i NMK facebook gruppen

               Må bli bedre på å følge med og gi tilbakemeldinger til brukere av gruppen om hva som er    
   akseptabelt å poste og ikke.

      -       Det er laget et bilde vi kan poste for å stoppe en tråd, eller ha litt tid på å diskutere hva vi gjør med   
  innlegget. 

 


